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Datum: 8 maart 2023 
Onderwerp: Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis. 
Samensteller: Joke van Zalingen. 
Aanwezig: Sjoukje van der Loo, Henri Brendel, Henk van Goor, XE, Thomas van Arendonk , Loura 
Raamsdonk, Coby Lammers, Klaas Terpstra en Yvon van Rijn 
Afwezig : Gursel Gulen, Janice Sewray, Margreet Beerhorst. 
 
 

1. Opening. 
Henk opent de vergadering met een welkom aan allen en in het bijzonder aan de aspirant-
leden Klaas Terpstra en Yvonne van Rijn. Vanavond zijn de medewerkers van de Buurtcirkel 
bij ons te gast, die een toelichting zullen geven op hun werk. 
 

2. Toelichting op het werk van De Buurtcirkel  (onderdeel van Pameijer) 
Een Buurtcirkel is een groepje mensen die bij elkaar in de buurt wonen. Iedereen die op 
zichzelf woont of gaat wonen en dat soms lastig vindt, kan ondersteuning krijgen van De 
Buurtcirkel. Er is wel een drempel. Voor deelname aan een cirkel is een Wmo-indicatie nodig 
(en kosten, € 19 per maand). Om een idee te geven hoe die ondersteuning ervaren wordt, 
laat een lid van één van de 3 Buurtcirkels in Maassluis zien hoe zijn leven eruit zag en hoe hij 
dankzij de Buurtcirkel zijn leven weer op de rit gekregen heeft. Aan een Buurtcirkel zijn een 
vrijwilliger en een professional verbonden. De aanwezige AS-leden zijn van mening dat er 
veel leed voorkomen kan worden als er geen indicatie en eigen bijdrage nodig zijn.   
 

3. Mededelingen. 
Voor de aspirant AS-leden doen we nog even een voorstelrondje. 
Personele ontwikkelingen.  
Jan Willem heeft aangegeven niet langer lid van de Adviesraad te kunnen zijn. We betreuren 
zijn besluit. 
Werkbezoek aan Elementen in Vlaardingen, 22 maart a.s. om 11.00 uur. En om 15.00 in het 
stadhuis een toelichting op concept plan maatschappelijke opvang. Voor beide activiteiten  
opgeven bij Sjoukje. De toelichting kan ook digitaal.  
Op 1 mei is er weer een Doe mee markt, waar Sjoukje attributen voor zal aanleveren. Wie 
gaat deze markt voor de Adviesraad bemensen? 
Het geplande gesprek op 13 maart over het participatiebeleid wordt verschoven naar een 
nieuwe datum. 
 

4. Concept jaarverslag en jaarplan. 
Henri wijst op een dubbele vermelding van een activiteit en hij legt uit dat zijn linking-
pinfunctie binnen de focusgroep ligt en dat zijn ervaring is dat deze groep niet functioneert. 
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Hij wacht nog steeds op een nieuwe uitnodiging. Coby vraagt waar het jaarplan van het 
college is. Sjoukje zal het haar toesturen. De onderwerpen voor de Adviesraad staan daar in.  
Er wordt in het jaarverslag kort gesproken over de bezinning over onze werkwijze binnen de 
adviesraad. In het verslag moet nog komen te staan hoe we hier verder mee gaan. Sjoukje 
gaat contact opnemen met onze webmaster die het jaarverslag mooi kan vormgeven.  
 

5. Verslag van de vergadering van 25 januari 2023. 
N.A.V. punt 3, mededelingen. Netwerkbijeenkomst op 13 april wordt verschoven naar een 
andere datum. Hierover komt nader bericht. 
Er zijn nog twee verslagen die goedgekeurd moeten worden, 11 oktober 2022 en 7 december 
2022. Sjoukje gaat daar aandacht aan besteden, zodat ze op de website kunnen. 
 

6. Voortgang acties n.a.v. vergadering 07-12-2022(wat gaat er goed, wat kan beter) 
Een onderwerp van Margreet, die nu afwezig is. Daarom wordt dit punt verschoven naar de 
volgende vergadering. 
 

7. Actualiteiten/ wat is opgevallen in de media? 
Coby stelt voor niet alleen een bezoek te brengen aan het Leger des Heils, maar hen ook 
eens uit te nodigen voor een presentatie. Op 19 april wordt er iets verteld over 
wonen/zorgvormen voor ouderen. Sjoukje maakt een afspraak met onze contactpersoon bij 
SOW om ons de hoogte te houden van de stand van zaken. Onder andere over de voortgang 
op de visie op schulden en armoede waarover de AS eind 2023 advies wordt gevraagd. Coby 
vraagt zich af hoeveel mensen zich melden met schulden. Er zijn diverse instanties waar deze 
mensen terecht kunnen, onder andere bij het financieel inloopspreekuur elke 
maandagmorgen bij VraagRaak..  
Loura zag in de media weer veel negatieve berichten over de nieuwe manier van het bieden 
van jeugdzorg. De kinderombudsvrouw mevrouw Kalverboer heeft veel klachten gekregen.  
Sjoukje benadrukt dat het nieuwe stelsel pas sinds 1 januari is gestart; zij stuurt een 
Raadsinformatiebrief over de stand van zaken en de beantwoording van de vragen van de 
kinderombudsvrouw naar iedereen. 
 

8. Wat verder ter tafel komt/rondvraag. 
Klaas Terpstra wil weten waarom de Buurtcirkel met een WMO-indicatie moet werken en 
geen subsidie krijgt voor dit werk. Sjoukje vraagt intern na hoe dit zit.  
 

9. Sluiting. 
Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering. 
 
 
Volgende vergadering woensdag 26 april 2023 in de Koningshof om 19.30 uur. 

 
 


